
Interpelácia č. 61/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Reagujem na tú interpeláciu a bude zameraná hlavne na to predošlé zastupiteľstvo, čo bolo, čo 
sme sa tu troška naťahovali o tej zmluve, s tou právnou kanceláriou pána Vojčíka a ja chcem 
povedať, že ja nechcem nejak vystupovať proti tým podnikateľom, čo sú na tej druhej strane, 
ja vystupujem hlavne ako poslanec, ktorý háji záujmy poctivých Trebišovčanov. Tú druhú 
stranu, kto to podpísal, vôbec nejde mi, no nebudem mená hovoriť, že čo si žiadajú oni. Keď 
tie zmluvy boli dobre spravené, tak jednoducho neboli by sme, neriešili by sme tie pokuty 
a neplatili by sme toľko právnikov. Čiže ja vôbec, poviem to len tak ľudovo povedané, že pes 
len vtedy môže, keď suka  dá. Nechcem sa vyjadrovať vulgárne, troška tak pikantnejšie, ale 
jednoducho, keby tie zmluvy boli, za to zodpovedá vedenie mesta, za to zodpovedá pán 
primátor. Čiže aj ty, keď pán primátor, bude nejaký problém s tou Blikou a sa zistí, že si 
urobil chybu, tak ja zdvihnem ruku proti tebe, žeby si vedel. Takisto ako bývalé vedenie, lebo 
to nielen robiť voľby a dostať sa do úradu a potom nebyť za niečo zodpovedný, to nemôže tak 
byť, hej. Šak aj ja, keď niečo liečim a nevyjde, alebo tuná pán doktor, tak už sa každý potom 
lieči a je zodpovedaný za  tie svoje skutky. Čiže aj vy, vedenie, hlavne primátor, musíte byť 
zodpovední za svoje konanie a my poslanci sme není tak právne a ekonomicky vzdelaní, čiže 
teraz táto, lebo reagujem, keď sa teraz niečo opýtam z tej interpelácie, reagujem na toto, čo 
pán Radovan z ďalej, teplej, čiernej Afriky povedal, že ja som schválil tú zmluvu. Áno, 
schválil som ju, lebo som nevidel tak nezrozumiteľný text,  by som povedal obrazne hej, že 
tam sa skrývajú nejaké tajné nášľapne míny. Teraz by som sa chcel opýtať zas 
kompetentných, ale asi zas mi to poviete v diskusii, kto robil zmluvu s Trebišovskou 
teplárenskou, ktorú sme predali za výbornú cenu, ale potom po roku, roku a pol, naraz sme 
museli vracať 400 tis. eur. Teraz tiež, kto robil, tá zmluva sa spravila  sama, alebo robila to 
právnická agentúra pána Vojčíka a naraz sme museli vracať 100 tis. eur, ktoré zistili, že tam 
sú staré vedenie, ktoré firma zistila až po roku, roku a pol a tie peniaze sme pod nejakou 
súdnou hrozbou museli vrátiť. Dosť mi to je také, že keď sa robí nejaká zmluva a zastupuje 
nás nejaká právnická agentúra, tak mala by to vedieť, že sa predáva, nejaké tepelné rozvody, 
ktoré sú 50 ročné, staré, nebudú nové hej, a keď to kupuje nejaká firma, ktorá má už 4 alebo 5 
tepelných hospodárstiev po Slovensku, čiže to nie je nejaký nováčik, tak ona by mala vedieť, 
že asi čo kupuje a mali by o tom rozhodovať ľudia, ktorí sa do toho rozumejú hej, nie napr. 
veterinári. To reagujem na to, že pán Radovan z tej ďalej, čiernej, teplej Afriky ma obvinil, že 
som nejak nekompetentný, tak áno, som nekompetentný, som veterinár, nie som ekonóm a nie 
som nejaký teplár, dobre dom to povedal teplár, alebo nejaký strojár, ale je to mi nejaké 
podozrivé, že po roku a pol sa naraz 400 tis. eur vracia hej, ale dobre v Diskusii urobíme, 
dobre? 
Tiež by som sa chcel opýtať, prišiel za mnou jeden nemenovaný pán doktor, ale veterinár, 
kolega, že po Trebišove sa šíria nejaké plagáty, ktoré s Bratislavskou značkou, z Bratislavskej 
pošty boli poslané. A pýtali sa ma, či je to pravda, čo je na tých letákoch, hej. Ja som im opäť 
nevedel odpovedať, zato sa pýtam teraz a poprosil som tuná pána, žeby povedal,  čo chodí po 
Trebišove nejaký leták, máme to pripravené na obrazovke? Nejaký leták, koľko  tam boli 
odmeny, koncoročné odmeny a platy, hej. A ja hovorím neviem, viem, že tie platy sa odvíjajú 
od počtu obyvateľov. Môže to, nebude to nejaké konšpiračné, nebude to nejaké protizákonné? 
Nech sa opäť kompetentní vyjadria. Toto prišlo Trebišovčanom do schránok (zobrazené na 
monitore). Viete o tom bývalé vedenie, či neviete? S Bratislavskou touto prišiel a sa ma pýta, 



čo je na tom pravda. Nevedel som mu na to odpovedať, pýtam sa dneska tuná, ako poslanec 
mesta, ktorý ešte zastupuje Trebišovčanov poctivých, že či to je pravda, hej, tieto odmeny 
a tieto platy. Či to je nejaký pamflet toto, lebo toto chodí po Trebišove a do schránok. On 
prišiel vystrašený, že prečo to dostal do schránky. Tak neviem prečo, mne to neprišlo. Je to 
pamflet, alebo vyjadríme sa v diskusii? 
 
PhDr. Čižmár: 
Otázka na myslím, že asi pán prednosta bude vedieť, otázka na myslím, že na odmeny a platy 
bola niekedy v minulom kalendárnom roku v rámci otázok a odpovedí. To je to, čo vieme, čo 
ti ja viem zodpovedať.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale toto je pravda, alebo je to pamflet nejaký potom. Keď to niekto posiela, tak ho treba 
napadnúť, že očierňuje ľudí, hej.  
 
PhDr. Čižmár: 
Teraz momentálne neviem povedať, či tie čísla sú presne tie, ktoré boli zverejnené v rámci 
otázok a odpovedí. To vie preveriť pán prednosta, pokiaľ budeš chcieť, tak ti túto odpoveď 
môže dať v priebehu prestávky. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Mne to jedno, lebo ja pomaly dneska končím tu poslednýkrát, mne to nevadí, len hovorím, že 
či to je pamflet, alebo je to pravda. On prišiel vystrašený, že prečo jemu prišlo toto, ale ja to 
meno teraz nebudem zverejňovať, toho kolegu veterinára, lebo opäť nechcem, aby bol 
medializovaný nejak z tej čiernej, teplej, vzdialenej Afriky.  
 
diskutujúci nebol prihlásený,  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale kľudne, šak dobre, ale sa ku tomu vyjadríte, šak ja sa pýtam, že či to je pamflet. Potom 
treba z Bratislavy, čo to posiela tým ľuďom v Trebišove, treba ho normálne nejak zažalovať, 
pán Vojčík si ďalších 100 tis.  eur pridá a nech to nájde, alebo čo, či to je pravda tie odmeny 
aj tie platy, hej. Ale ja hovorím, že platy sú dané tabuľkovo, lebo tie tabuľky sú dané podľa 
počtu obyvateľov, dobre hovorím, hej a niekto tu sumu o odmenách nevedel povedať, hej. No, 
ale vy asi viete o tom, že toto chodí po Trebišove, takéto. Nestretli ste sa s tým? No dobre, tak 
asi to doktorovi samému prišlo, hej no. 
 
PhDr. Čižmár: 
Preveríme pán poslanec a dáme ti informáciu. 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 


